
Referat  

GENERALFORSAMLING H/F VASEN 

Søndag d. 2. marts 2025 kl. 11 i Fritidscentret, Vestergade 

Dagsorden: 

Velkomst 

1. Valg af dirigent 

Helle Thorsen fra hf Venezuela er dirigent. 

2. Valg af referent 

Marianne Kjærgaard er referent. 

3. Registrering af fremmødte haver 

Der var 52 haver repræsenteret til generalforsamlingen, der er en stemme pr have. 

4. Nedsættelse af stemmeudvalg 

Stemmeudvalget var; 

Lone Hald, Bodil Kloborg og Birgitte Magic. 

5. Formandens beretning 

Steen fortæller, at han i sæson 2024 har været i løbende kontakt med kommunen 

angående hullet i diget. Diget skal laves med ler. Den store afvandingskanal er 

blevet gravet op og drænrørerbe er blevet spulet. Vejene er blevet bedre efter 

stabilgruset er skiftet ud med sten. Havelejerne har været berørt af regnvand fra 

løbeklubben, men der er nu gravet en faskine. Hvidemøllevej har i forbindelse med 

nedgravning af nye varmerør, fået nyt asfalt. Steen oplever, at skralderummet har 

set fint ud. Bestyrelsen har været ok besøgt i denne periode, når vi har været i 

fælleshuset om mandagen. 

6. Regnskab 

Regnskabet er vedlagt - og taget til efterretning 

7. Indkomne forslag 

1; Jeg har et ønske om at det ikke er tilladt at kører med køretøjer over 3500 kg 

i vasen. Jeg har oplevet flere og flere store maskiner der ødelægger vores 



elskabe og hække. Jeg ved det er muligt at få tømt septiktanke med små 

køretøjer.   

 

“Der var diskussion for og imod store eller mindre køretøjer. Forslaget blev 

nedstemt, men bestyrelsen vil kigge på muligheden for, at flytte elskabe, så de er 

mindre udsatte”. 

 

2; Jeg har en ønske om at det bliver muligt at bruge maskiner til kl 15 lørdag 

og søndag fra kl 19. 

 

Der blev diskuteret for og imod. Nogle mente det var nogle gammeldags regler, der 

ikke tog hensyn til folk der arbejdede. Andre vil gerne have ro i weekenden efter en 

arbejdsuge. En enkelt vil være ligeglad med reglerne og larme i weekenden. 

Forslaget blev nedstemt med stemmerne 26/19 

 

3; Jeg har et ønske om opsætning at Kamera  i skralderummet da vi flere 

gange sidste år oplevede der var affald der ikke hørte hjemme der. Med kamera 

i skralderummet  

 

Efter lidt snak om hvem der skulle bruge sin tid på, at gennemse videomateriale blev 

forslaget  nedstemt.  

 

4; Et ønske om åbne toiletter på arbejdsdage, loppemarkeder mm. Hvor de 

bliver rengjorte efterfølgende. 

 

Toiletterne har altid været åbne til festudvalgets arrangementer, hvor frivillige har 

gjort dem rene efterfølgende. 

Toiletterne vil være åbne, når der er fællesarbejde, og rengøres efterfølgende. 

 

5; Ekstra ressourcer til dræn, kloak og vedligeholdelse af vejsystemet 

 

– Er der afsat midler til forbedringer og vedligeholdelse af disse områder  

   (hvor meget er Randers kommune en del af disse udgifter)? 

 

Der betales til vedligeholdelse af veje og dræn. 

Randers Kommune er kun med i Vasevejens udgifter, da det er offentlig vej. 

  

6; Mulighed for alternativt internet via Vestdjursnet 

 

– Internetudgifterne er for mange en stor post, men Vestdjursnet tilbyder en 

trådløs løsning til 149 kr. pr. måned for fri data og der kan laves aftale kun for 

de måneder, hvor man opholder sig i kolonien 7-8 mdr.. 

– Jeg har allerede fremsendt information om dette til bestyrelsen, men kan vi 

undersøge, om der er bred opbakning blandt medlemmerne til denne løsning? 



 

Johnny fortalte om Vestdjursnet, men der var ikke interesse et videre forløb. 

 

 

 



Dette forslag blev frafaldet, da det i forslag 2 var besluttet at bevare reglerne om 

brug af motoriserede redskaber fra lørdag kl 12.00 til søndag kl 20.00 

9. Valg af 3 bestyrelsesmedlemmer: 

Marianne Kjærgaard - modtager genvalg 

Bitten Christensen - modtager genvalg 

Bitten Christensen, Marianne Kjærgaard og Jack Munch Nielsen er valgt til 

bestyrelsen for to år. 

9. Valg af 3-4 suppleanter til bestyrelsen 

Som suppleanter i bestyrelsen er valgt; 

Karen Lykke, Lone Gjesing og Johnny Heidum 

10. Regnskab festudvalg 

Regnskabet er taget til efterretning og vedlægges referatet. 

11. Valg af festudvalg 

Festudvalget består nu af; 

Karen Lykke, Johnny Heidum, Lone Gjesing og Helle Friis. 

12. Valg af delegerede til kredsrepræsetantsskabsmødet. 

Til kredsrepræsentantskabsmødet deltager bestyrelsen, undtaget Bjarne og Dorthe 

samt følgende medlemmer; 

Elsebeth Andersen, Palle Sørensen, Bodil Kloborg, Iwona Nielsen, Line Pedersen, 

Line Thomsen 

Line Gjesing er suppleant  

14. Evt 

——————— 

 

 

    

 

 

 

 



 

 

 

 


